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 Referat – Afdelingsmøde afdeling 44 
 

Vedrørende: Afdelingsmøde i afdeling 44 

Sted: Fælleshuset Bøgeskrænten 

Dato: Den 29. januar 2024 kl. 19:00 

Deltagere: 26 beboere inkl. bestyrelse - fra 20 husstande  
Afdelingsbestyrelsesformand Helga Elsborg  
Afdelingsbestyrelsesmedlem Annette Grube Lorentzen    
Afdelingsbestyrelsesmedlem Hardy Dahl Pedersen 
 
Deltagere fra ØsterBO: 
Organisationsbestyrelsesformand Jens Schmidt 
Inspektør Aksel Nissen 
Kundechef Linda Tranberg 
Ejendomsfunktionær Palle Sommer 
Ejendomsfunktionær Hanne Vester 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og evt. stemmeudvalg 

2. Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år 

3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for 2024/2025 (bilag) 

Orientering om afdelingens årsregnskab 2022/2023 (bilag) 

4. Indkomne forslag: 

a. Tilladelse til at holde 1 hund pr. lejemål (bilag A) 

b. Fældning af 4 træer på parkeringspladsen (bilag B) 

c. Flagstang i haven (bilag C) 

5. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

a. På valg er afdelingsbestyrelsesmedlem  

Annette Grube Lorentzen (genopstiller ikke) 

b. Valg af suppleanter 

6. Valg af repræsentantskabsmedlemmer (3 pers.) og suppleanter 

7. Eventuelt 

a. Generel information, ØsterBO 

Referent: Kundechef Linda Tranberg 
 

Pkt. 1: 
 
 

Valg af dirigent og evt. stemmeudvalg 
 
Organisationsbestyrelsesmedlem Jens Schmidt blev valgt som dirigent. 
 
Jens takkede for valget og konstaterede, at afdelingsmødet var lovligt indvarslet.  
 
Palle, Aksel og Hanne fra ØsterBO blev valgt som stemmeudvalg. 
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Pkt. 2: Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år 
 
Helga Elsborg fremlagde afdelingsbestyrelsens beretning.  
 
Afdelingsbestyrelsens beretning blev taget til efterretning. 
 

Pkt. 3: Godkendelse af afdelingens driftsbudget 2024/2025 
 
Budgettet blev fremlagt af formand Helga Elsborg. 
 
Budgettet blev godkendt. 
 

 Orientering om afdelingens årsregnskab 2022/2023 
 
Forsamlingen ønskede ikke årsregnskabet gennemgået, og der var ingen 
spørgsmål.  
 
Regnskabet taget til efterretning. 
 

Pkt. 4: Indkomne forslag: 
 

a. Forslag om tilladelse til at holde 1 hund pr. lejemål (bilag A) 

Stemmer for forslaget  22 
Stemmer imod forslaget  16 
Blanke og ugyldige stemmer   2 
 
Forslaget blev vedtaget.  
 

b. Forslag om fældning af 4 træer på parkeringspladsen (bilag B) 

Stemmer for forslaget  16 
Stemmer imod forslaget  18 
Blanke og ugyldige stemmer   4 
 
Hanne fra det grønne team svarede på spørgsmål vedr. træerne. 
Forslaget blev ikke vedtaget.  
 
 

c. Forslag om flagstang i haven (bilag C) 

Stemmer for forslaget  12 
Stemmer imod forslaget  23 
Blanke og ugyldige stemmer   5 
 
Forslaget blev ikke vedtaget.  
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Der blev nævnt, at der er mulighed for at benytte flag – bestyrelsen kan 
kontaktes, hvis man ønsker at benytte muligheden. 

Pkt. 5: Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

a. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlem:  

Kirsten Pedersen blev enstemmigt valgt.  
 

b. Valg af suppleanter 

1. suppleant: Hedda Roed 

2. suppleant: Jytte Langkjær 

Pkt. 6 Valg af repræsentantskabsmedlemmer (3 pers.) og suppleanter 

Helga Elsborg 

Hardy Pedersen 

Kirsten Pedersen 

 

1. suppleant: Lisbeth Haargaard 

2. suppleant: Henning Houmøller 

Pkt. 7: Eventuelt 
 
Gennemgang af fælles information fra ØsterBO v/inspektør Aksel Nissen 
Den fælles information udsendes sammen med dette referat.  
  
Der var gode spørgsmål til generel info fra salen omkring affald. Beboerne  
har oplevet, at døren til affaldsstationen er svær at få op. Aksel opfordrer til,  
at man altid kontakter kundecenteret, hvis man oplever noget, som ikke er 
i orden.   
  
Der blev talt om muligheden for solceller, elevator, parkeringspladser herunder 
p-kontrol. Der blev opfordret fra salen til, at man lader gæster parkerer ved 
misbrugscenteret for at give plads til beboerne. Der bliver spurgt til, om der er 
kamera overvågning på P-pladsen – det er der ikke.   
Der bliver spurgt ind til alm. Råderet, som giver mulighed for f.eks. at forny et 
badeværelse.  
 

 Afdelingsbestyrelsen ser herefter således ud 
 
Afdelingsbestyrelsesformand: Helga Elsborg            
Afdelingsbestyrelsesmedlem: Hardy Pedersen  
Afdelingsbestyrelsesmedlem: Kirsten Pedersen  
  
1. suppleant: Hedda Roed   
2. suppleant: Jytte Langkjær 
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Repræsentantskabets medlemmer fra afd. 44 ser således ud: 
 
Medlem:                 Helga Elsborg            
Medlem:                 Hardy Pedersen 
Medlem:                 Kirsten Pedersen 
  
1. suppleant: Lisbeth Haargaard 

2. suppleant: Henning Houmøller    

 

*Bilag 

Bestyrelsens beretning 
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